

阳光养猪场系统 开发

| | |
|------|-------------------------|
| 产品名称 | 阳光养猪场系统 开发 |
| 公司名称 | 广联网络（广东）有限公司 |
| 价格 | .00/件 |
| 规格参数 | |
| 公司地址 | 广州市天河区吉邦科技园 |
| 联系电话 | 19867371424 19867371424 |

产品详情

阳光养猪场APP开发找

%For average dividend, each participant gets $500 * 30\% / 30 \text{ people} = 5 \text{ yuan}$. All participants, 10 times a day = 50, 20 times = 100, 30 times = 150...

2. Successful shopper: according to the rules of the game, the system deducts the amount of products purchased, and gets the special price package to mail home. The equivalent quantity of joy is reflected in the background. Successful shopping for three times, happy bean transfer function is enabled, calculated by $* \text{ prize probability}$.

31 people form a group, $* \text{ award rate is } 1 / 31$. $* \text{Three awards, that is, } 93 \text{ times to match}$. There are 90 times of no $* \text{ awards, } 90 * 5 = 450 \text{ yuan}$ note: shopping mall shopping area is divided into 1005001000 three amount corresponding special price commodity areas. Take 31 people in the 500 area as an example, which means that you have spent 1050

农场管家只获得1代领导奖(即直推奖励)

小农场主可获得3代领导奖

中农场主可获得5代领导奖

大农场主可获得7代领导奖

阳光养猪场APP亮点

【一元提现赚收益】

全新版本降低提现门槛，1元、5元、10元任意提现，门槛超低等你来赚金币!

【新手任务赚收益】

新手任务专为新人定制，传授-秘笈，帮你轻松赚取2元红包。

【邀请好友赚收益】

邀请好友一起加入爱上兼职赚金币，注册后输入邀请码，好友和你都可获得现金奖励，可获得1000+现金奖励。

小编是广州一家专业做软件开发的，现成系统例如：挂售商城模式等等，想要了解更多系统模式都可以前来